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Beste mevrouw X, 

Op de website van Gemeente Westerveld lees ik dat u de gemeenteraadsleden als griffier helpt 
bij het opstellen van vergaderagenda’s. Met het oog hierop wil ik bij u mijn zorgen over de 
lelieteelt in onze gemeente onder de aandacht brengen. Deze zorgen heb ik per brief gedeeld 
met het College van B&W en de Gemeenteraad. Voor de zekerheid doe ik dat ook digitaal. Ik 
hoop dat de lelieteelt binnenkort tijdens een vergadering op de agenda staat. Hieronder dan ook 
de inhoud van de brief. Hartelijk dank voor het lezen! 

Met vriendelijke groet, 
X 

 

Geachte lezer(s), 

Middels deze brief wil ik mijn zorgen uiten over de gevolgen van de lelieteelt voor het imago van 
onze gemeente. De acties van vorige week zorgden voor een stukje bewustwording. Bij mij, en 
vele anderen, over de schaal welke de lelieteelt in onze gemeente inmiddels heeft aangenomen, 
maar ook over hoe u als bestuurders met dit probleem worstelt. 

Westerveld wil zich profileren als dé toeristische gemeente in Drenthe. Terecht, want onze 
gemeente heeft zoveel moois te bieden. Begrijpelijk dat doodshoofden en landbouwgif niet in dit 
plaatje vallen. Markeringen die toeristen bewust maken van de serieuze problemen die spelen 
zullen hun (vakantie)beleving niet ten goede komen. 

Zelf ben ik me hier al langer van bewust, als inwoner van de gemeente. Maar de zorgen nemen 
toe. Moeten we toeristen lokken naar een gemeente waar zoveel landbouwgif wordt gebruikt, 
waar inwoners bang zijn en soms zelfs ziek worden? Als redactielid van het magazine In Eigen 
Land, een reisblad over Nederland, worstel ik met deze vraag. Enerzijds breng ik onze natuur, 
met als sterattracties de twee nationale parken, ons erfgoed, met onder meer de hunebedden 
en het Unesco-Werelderfgoed van de Koloniën van Weldadigheid, en uiteraard onze veelzijdige 
ondernemers, graag in de belangstelling van lezers in heel het land. En naar ik hoop met succes 
– met een oplage van 20.000 exemplaren zijn we op dit moment het best verkopende magazine 
in de losse verkoop, in supermarkten en boekhandels. Anderzijds drukken de schadelijke 
gevolgen van de sierteelt ontegenzeglijk een stempel op mijn ambities, en mogelijk ook de uwe, 
om Westerveld te profileren als toeristische gemeente. 

Het zijn zorgen die ongetwijfeld ook spelen bij de vele ondernemers die hier in de toeristische 
branche werkzaam zijn: campinghouders, hoteleigenaars, restauranthouders en ga zo maar 
door. Niet alleen hun eigen gezondheid is hier in het geding, ook hun levensonderhoud. Toeristen 
komen hier om te fietsen, om te wandelen, om te genieten van natuur zoals ze die op maar 
weinig plaatsen in Nederland kunnen ervaren. Ik roep u dan ook op om uw inwoners, uw 
ondernemers, uw gasten en het imago van de gemeente te beschermen en een keuze te maken 
tegen de lelieteelt. 

 

Ik wens u veel succes met het blijvend op de kaart zetten van Westerveld als fantastische 
toeristische bestemming, en hoop hier zelf vanuit mijn professie ook nog jarenlang aan mee te 
kunnen werken. 

Met vriendelijke groet, 

X 
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